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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Romina Pourmokhtari (L)

2022/23:513 Kravet på att tillhandahålla flergångsalternativ 

För ett par månader sedan erhöll klimat- och miljöministern ett brev från Visita, 
Svensk Handel och Svensk Dagligvaruhandel rörande kravet att erbjuda 
flergångsalternativ. 

Det rör sig om att förra regeringen, med anledning av EU:s 
engångsplastdirektiv, beslutade att från och med den 1 januari 2024 införa ett 
krav om att de som säljer mat och dryck i engångsmuggar eller 
engångsmatlådor ska erbjuda kunden att få drycken eller maten serverad i 
återanvändbara muggar och förpackningar vid försäljning i Sverige. De ska 
även vidta effektiva åtgärder så att de återanvändbara matlådorna, muggarna 
och deras lock roterar flera gånger.

Föga förvånande har berörda näringar reagerat kraftigt mot dessa ogenomtänkta 
förslag som inte föregåtts av rimliga konsekvensutredningar av vilka effekter 
kravet skulle få. 

Denna, enligt mig, uppenbara symbolpolitik utan förståelse för näringslivets 
förutsättningar måste förhindras. 

Mot bakgrund av detta önskar jag fråga statsrådet Romina 
Pourmokhtari följande:

  

Avser statsrådet och regeringen att vidta några åtgärder för att förändra eller 
förhindra förra regeringens krav på att erbjuda flergångsalternativ?

………………………………………

Tobias Andersson (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-04-03
Besvaras senast
2023-04-12 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


